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80. møde.  

Onsdag den 29. maj Id. 13. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Medlemmer af folketinget Poul Boeg, 

Birgit Fjelde, Børge Johansen, Melchior og 
Lena Pedersen har meddelt mig, at de øn- 
sker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til folketingsbeslutning om bevarelse 
af cirkusbygningen i København. 

Medlemmer af folketinget Grønborg, Ib 
Christensen, Flygaard, Mølgaard og Poul 
Westergaard har meddelt mig, at de ønsker 
skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af borgerlig 
straflelov. (Forbrydelser mod kønssædelighe- 
den). 

Retsudvalget liar afgivet betænkning 
over forslag til lov om ændring af retsplejelo- 
ven. (Opbævelse af bødeforelægsgrænsen 
m. v.). Eksemplarer vil blive omdelt. 

Skriftlig fremsættelse af forslag. 

Ordføreren for forslagsstillerne (Poul Boeg) 
(CD): 
Jeg skal herved tillade mig at fremsætte 

forslag til folketingsbeslutning om bevarelse 
af cirkusbygningen i København, idet jeg 
henviser til forslagets tekst og de ledsagende 
bemærkninger. 

Ordføreren for forslagsstillerne (Grønborg) 
(DR): 
Hermed tillader jeg mig for det høje ting 

at fremsætte forslag til lov om ændring af 
borgerlig straffelov. (Forbrydelser mod køns- 
sædeligheden). 

Forslaget svarer til det af justitsministe- 
ren den 7. november 1973 fremsatte forslag 
§ 1, punkt 16 og 17 홢 dog med den forskel, 
at aldersgrænsen for homoseksuelle forhold 
i stedet for 14 år sættes til 15 år. 

Forslagsstillerne finder det ikke rimeligt, at 
der gælder en særlig høj aldersgrænse på 

18 år for homoseksuelle forhold, og anbefa- 
ler derfor lovforslaget til tingets velvillige 
behandling. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål om fremme af forespørgsel til 
ministeren for offentlige arbejder af Kristine 
Heltberg m. fl. 

(Forespørgslen (nr. V) findes i tidenden 
sp. 7081). 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg tingets 
samtykke dertil som givet. (Ophold). Det er 
givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål til ministrene. 

Af Kaj Hansen (DKP) til boligministeren: 
홢Hvad er årsagen til, at ministeren ikke 

giver opførelsestilladelser til de projekter, 
som de sociale boligselskaber har indsendt 
til boligministeriet, og som opfylder betin- 
gelserne i den for det sociale boligbyggeri 
gældende lovgivning?" 

(Spm. nr. 255). 

Skriftlig begrundelse. 
Enhver forsinkelse i opførelsen af det so- 

ciale boligbyggeri betyder stærkt stigende 
omkostninger og alvorlige beskæftigelses- 
problemer. Det sociale boligbyggeri er i for- 
vejen ramt af forskellige problemer, og når 
der derfor skabes kunstige forsinkelser i bo- 
ligministeriet, presser det stillede spørgsmål 
sig frem. 

Boligministeren (J ohan Philipscn): 
Hr. Kaj Hansen synes i sit spørgsmål at 

gå ud fra, at bevilling. af statsstøtte til al- 
mennyttigt boligbyggeri er standset, og det 
er jo ikke tilfældet. 

Der blev i januar kvartal givet bevilling 
til almennyttige boligprojekter, der omfat- 
tede 1.659 lejligheder, og der er lagt et be- 
villingsprogram for april kvartal på 2.000 
lejligheder, og der er heraf foreløbig bevilget 
455. 


